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2009年 12月 2日  
立法會會議  

 
就 “積極回應聯合國 2009年氣候變化大會 ” 

動議的議案  
 
  余若薇議員已作出預告，會在 2009年12月2日舉行的立法會會
議上，就 “積極回應聯合國 2009年氣候變化大會 ”動議議案。現隨文件
附上有關的議案。立法會主席已指示應 “按所交來的原有措辭印載 ”在
立法會議程上。  

 
 
 立法會秘書  

 
 
 
 
 

（林鄭寶玲女士代行）  
 
連附件  



 
2009年 12月 2日 (星期三 ) 
立法會會議席上  
余若薇議員就  

“積極回應聯合國 2009年氣候變化大會 ” 
動議的議案  

 
 

議案措辭  
 
 

本會呼籲各國政府於聯合國 2009年氣候變化大會上致力達成新的應對
氣候變化協議，並促請香港政府把握這一關鍵時刻承擔責任，提出應

對氣候變化的全面政策和計劃、溫室氣體總排放量減排目標、相關的

立法議程，以及研究如何協助發展中國家推行減排和適應氣候變化的

措施和融資安排。  
 
 
 
 
 

 
 

(Translation) 
 

Motion on 
“Actively responding to the United Nations Climate Change Conference 2009” 

to be moved by Hon Audrey EU Yuet-mee 
at the Legislative Council meeting 
of Wednesday, 2 December 2009 

 
 

Wording of the Motion 
 
 
That this Council appeals to the governments of various countries to strive to reach a 
new agreement on addressing climate change at the United Nations Climate Change 
Conference 2009, and urges the Hong Kong Government to grasp this critical moment 
to shoulder responsibility and put forward comprehensive policies and plans to 
address climate change, the reduction targets for total greenhouse gas emissions as 
well as the relevant legislative programme, and study how to assist developing 
countries in implementing the measures and financing arrangements for reducing 
emissions and adapting to climate change. 
  




